

Styrelsemöte SVIF 3/11-19

Närvarande: Mats Coreth Ordförande, Lillemor Forsgren Sekreterare, Maria Olofsson Kassör, Stina Thysell Persson Ordf. innebandysektionen, Göran Vesterlund Ordf. Badmintonsektionen, Patrik Öbrell ledamot, Annelie Knutsson Ordf fotbollssektionen, Annica Andersson ledamot, Göran Nilsson Ordf. skidsektionen, Roland Johansson, Bingosektionen.

Övriga deltagare: Carina Felixon Kanslist

Frånvarande: Carina Myrman Ordf. bingosektionen.

1. Mötets öppnande

2. Godkännande av dagordning

3. Föregående protokoll

Föregående protokoll från 6/10 går igenom och läggs till handlingarna.

Uppföljningspunkter från föregående protokoll:

- Förfrågan från kommunen om deltagande i integrationsarbete – ännu ingen återkoppling från kommunen om eventuellt genomförande.
- Planering 10-årsjubileum – Mats pratar med Patrik om vidare hantering.
- Inköp av dator – är beställd, kommer att finnas till nästa möte.
- Utdrag ur belastningsregistret ska lämnas in av alla ledare – Carina F sammanställer vilka som inte lämnat in och delger respektive sektionsordförande för åtgärd.
- Projekt för integrationsarbete – Stina har pratat med SISU och pengarna som är kvar får användas vid fortsatt arbete. Mats ansvarar för att kolla om någon/några ut styrelsen kan ordna något, t ex hålla i presentationer i samband med herrlagets träningar.
- Vännäshäften – alla lag har nu hämtat ut sina häften för 2019.
- Bingosektionen har fått i uppdrag att besluta om bingobrickor fortsatt ska delas ut – ansvarig Carina M
- Bingosektionen har fått i uppdrag att göra en ny arbetsbeskrivning till storbingon med uppdelade arbetspass – ansvarig Carina M
- Bingotillståndet fick kompletteras med fler uppgifter, men ska nu vara på gång.

4. Budget

Linda har ej kunnat sammanställa budget, har ej fått in alla uppgifter. Innebandyn och skidorna har gjort klart och skickat in. Fotbollens budget är lagd och skickas in snarast.

Linda kommer att vara med på nästa möte.

5. Styrelsens utbildning och uppföljning

Styrelsen går igenom sammanställningen från utbildningen med SISU den 25 september, det kom fram att vi har utmaningar att jobba med och det kommer att arbetas fram handlingsplaner till dessa utmaningar vid nästa utbildningstillfälle med Fredrik. Mats kollar upp när det kan bli.

Mats, Lillemor, Patrik, Annelie och Stina åker till Lycksele på styrelseutbildning 8-9/11, styrelsen ger Patrik i uppdrag att kolla upp hur vi tar oss dit.

6. Årshjulet

Årshjulet för tidigare år finns under dokument på laget.se.

Styrelsen behöver göra en utvärdering om allt som planerats har genomförts och göra ett nytt årshjul för kommande år, ska vara klart innan årsskiftet. Maria tar fram ett förslag till nästa möte.

Budgetarbetet fortgår.

7. Valberedningens förberedelser

Carina F skickar en förfrågan till Valberedningen om de har startat förberedelserna för kommande val.

8. Träning och medlemsavgift

Det har kommit upp frågor om huruvida det återbetalas medlem och träningsavgifter vid avhopp efter halv säsong. Styrelsen diskuterar frågan och kommer fram till att beslut finns redan sen tidigare att avgifter ej betalas tillbaka, eftersom man efter 3 ”prova på träningar” är ålagd att betala träning och medlemsavgift.

9. Stadgar: förslag presenteras

Styrelsen går igenom Marias förslag på nya stadgar, kommer med synpunkter och Maria skickar ut ett reviderat förslag som vi alla i styrelsen ska titta igenom till nästa möte.

10. Sektionernas redovisning

Fotbollssektionen

Det mesta är avslutat för säsongen. Det har varit ledarträff, där deltagarantalet var runt 40 st – alla ledare utom en fortsätter sina uppdrag till nästa säsong.

Fakturering av träning och medlemsavgifter har hittills inte varit möjligt, Carina F kollar med laget.se om det har gjorts några ändringar och kanske kan fungera nu.

Stödfonden behöver komma igång, det finns ett behov och just nu inga pengar att söka.

Sponsoravtalet finns på laget.se under stora dokumentet. Där finns en speciell mall om hur och vad man får sponsra.

Behov av buss finns, styrelsen diskuterar och beslutar att det enklaste är att hyra buss då det behövs, blir väldigt krångligt att som förening äga en buss.

Planen i Vännäs, närmast isladan har blivit sönderkörd.

Innebandysektionen

Informerar om läget just nu.

I november kommer organisationen Locker room talk ut och pratar om 8 olika ämnen, i 30 min innan träning. De kommer till att börja med besöka P-07 och H-utveckling, spelare och föräldrar i dessa lag kommer att få mer information om detta.

Ansökt om pengar från Östen Berglunds fond, till fysioterapeut för fötter och knän.

Bingosektionen

Ligger just nu ca 5.000:- minus. Har problem med att få in ledamöter till sektionen.

Skidsektionen

Kommer att ha möte på ons 6/11 med dem som ska dra upp spåren. För få körare för tillfället, då tyvärr två har slutat.

Första advent helgen är det träning i Saxnäs och första tävlingen kommer att vara i Östersund.

Kansliet

Fick i uppgift av styrelsen att göra en arbetsbeskrivning, den är gjord och styrelsen har tagit del av den.

Vännäshäftet – blir några nya aktörer till nästa år, Västerbottningen, Pims thaikök och eventuellt någon fler. Det är få av de gamla aktörerna som gjort några ändringar på sina erbjudanden, men en del nya blir det. Carina F skickar meddelande när de är tryckta och klara att hämta ut.

Bingolotterna har kommit, Carina F hör av sig när uttagsblanketterna är klara, sen är de bara att hämta för dem som ska sälja.

Det visar sig att andra personer använder sig av kansliet när det inte är öppet, Mats kollar med Festplatsen om det går att t ex byta lås, så att bara behöriga kommer in.

Mössor – styrelsen kollar igenom de offerter som kommit in och beslutar att det beställs in 100st mössor från Z-profil. Kommer att säljas för 60:-/st.

Föreningen har just nu 449 medlemmar, om man bara räknar barnen. Med föräldrar o dyl, så blir medlemsantalet 973 st.

Badmintonsektionen

Har ingenting att rapportera.

11. Övriga frågor

Intersportavtalet – är klart, fotbollssektionen och Mats måste kolla igenom det innan det skrivs under. Leveransproblematiken vi haft tidigare, kan undvikas om vi ser till att beställa allt material i tid.

Ledarkläder – i dagsläget är det ordförande i Innebandysektionen och Fotbollssektionen som har hand om provning, beställning och utdelning av ledarkläder. Fråga ställs om detta ansvar går att lägga på kansliet istället, som det var tidigare. Sektionsordförande skriver egna arbetsbeskrivningar, som jämförs med kansliets arbetsbeskrivning och styrelsen funderar till nästa möte om det behövs omdelegering av arbetsuppgifter.

Sponsorer – Vännäs fastigheter ska tryckas på de nya ungdomströjorna, nu har det visat sig att vi kan komma att behöva köpa helt nya tröjor inom nåt år, så Mats tar kontakt med dem och kollar om det är värt att trycka på tröjor som snart ska kasseras. Mats kollar även med Mats-Åke om han vill titta på de sponsoravtal som går ut snart.

12. Mötet avslutas

Uppföljningspunkter till nästa möte:

- Förfrågan från kommunen om deltagande i integrationsarbete – ännu ingen återkoppling från kommunen om eventuellt genomförande.
- Planering 10-årsjubileum – Mats pratar med Patrik om vidare hantering.
- Utdrag ur belastningsregistret ska lämnas in av alla ledare – Carina F sammanställer vilka som inte lämnat in och delger respektive sektionsordförande för åtgärd.
- Projekt för integrationsarbete – Stina har pratat med SISU och pengarna som är kvar får användas vid fortsatt arbete. Mats ansvarar för att kolla om någon/några ut styrelsen kan ordna något, t ex hålla i presentationer i samband med herrlagets träningar.
- Bingosektionen har fått i uppdrag att besluta om bingobrickor fortsatt ska delas ut – ansvarig Carina M
- Bingosektionen har fått i uppdrag att göra en ny arbetsbeskrivning till storbingon med uppdelade arbetspass – ansvarig Carina M
- Bingotillståndet fick kompletteras med fler uppgifter, men ska nu vara på gång.
- Mats ansvarig för att prata med Fredrik på SISU om fortsatt utbildning för styrelsen.
- Det tas fram ett förslag på årshjul för 2020 till nästa möte – Maria ansvarig.
- Carina F får i uppdrag av styrelsen att kolla med laget.se om det är möjligt att fakturera träning och medlemsavgifter.
- Mats kollar med Festplatsen om det är möjligt att få byta ut låset till kansliets dörr.
- Intersportavtalet skickas ut av Carina och kollas igenom av fotbollssektionen och Mats.
- Fotbollen och Innebandyns sektionsordföranden har fått i uppdrag att skriva arbetsbeskrivningar på deras uppdrag, klart till nästa möte.
- Sponsoravtal går ut, Mats kollar om Mats-Åke vill ta på sig detta. Mats pratar även med Vännäs Fastigheter om tröjtrycken

Nästa möte: 1/12 på Vännfors Bygg

Vid pennan

Lillemor Forsgren

Mats Coreth